
Zápis ze zasedání Školské rady  

při Mateřské škole, Základní škole a Praktické škole Jindřichův Hradec 

Jednání proběhlo dne  4.10.2023 v budově školy v Jarošovské ulici 

Program jednání: 

1. Oficiální výsledky voleb do školské rady 

2. Volba předsedy školské rady, jednací řád - schválení 

3 . Výroční zpráva o činnosti školy  za školní rok 2022/2023 

4. Hospodaření  školy – provozní prostředky, přímé náklady, ONIV... 

5. Školní vzdělávací program, zapojení školy do projektů 

6. Současné provozní potíže 

Za Radu školy byli přítomni: 

Ing. Vladimír Nosek,   MUDr. Ludmila Plocková,    p. Blanka Bílková,   Mgr. Zuzana Schonbauerová,   Mgr. Hana 

Hladovcová 

Z důvodu nemoci se jednání nezúčastnila Mgr. Martina Richterová 

Ad.1. Volby pro nové období proběhly 23.6.2023. Do Rady školy byli zvoleni: 

Mgr Hana Hladovcová a Mgr. Zuzana Schönbauerová za pg.pracovníky, Mgr. Martina Richterová a p. Blanka 

Bílková za zákonné zástupce, MUDr. Ludmila Plocková a Ing. Vladimír Nosek za zřizovatele ( Jihočeský kraj). 

Ad. 2. Na prvním společném zasedání byly volbou stanoveny funkce: 

Předseda: Hana Hladovcová 

Místopředseda: MUDr. Ludmila Plocková 

Zapisovatel: Zuzana Schönbauerová 

Jednací řád byl schválen ve stejném znění.   

Ad 3. Členové Rady školy byli seznámeni s obsahem výroční zprávy o činnosti školy.  Shrnuje dění za celý školní rok 

na jednotlivých úsecích včetně ekonomického. Zprávu předkládá ředitel školy zřizovateli ( Krajský úřad Jihočeského 

kraje v Českých Budějovicích).  Text výroční zprávy je dostupný na webových stránkách školy. 

http://www.skolajh.cz/cs/4/dokumenty-/dokumety-ke-stazeni.html 

  

Ad 4).  Škola disponuje s prostředky přidělenými  krajským úřadem a ministerstvem školství.  V uplynulém školním 

roce na školu dopadly ekonomické tlaky stejně jako na celou společnost. Vzhledem k nejasnostem při stanovování 

cen energií  jsme se snažili držet pod přísnou kontrolou provozní výdaje .  Prostředky na tarifní a pohyblivé složky 

platu zůstaly zachovány. Špatná je finanční politika státu v oblasti tzv ONIV: tato kapitola je dlouhodobě 

podfinancována, novými úpravami dochází k nedostatku peněz na proplácení  nemocenských dávek. Ze stejného 

rozpočtu má škola pořizovat pomůcky. To se daří skoro výhradně díky prostředkům z projektů, jako byly postupně 



tzv. Šablony I. II., III, nyní je to operační projekt Jan Ámos Komenský. Při škole pracuje občanské sdružení SRPDŠ pod 

vedením Mgr. Miluše Havlíkové. Jeho prostřednictvím škola získává prostředky pro zpestření školního života  

(příspěvky na výlety a kulturní akce) a také přispívá na nákup některých učebních a kompenzačních pomůcek. 

Podrobnosti o činnosti sdružení jsou zveřejněny na webových stránkách školy. 

http://www.skolajh.cz/cs/4/dokumenty-/dokumety-ke-stazeni.html 

Ad 5). Průběžně dochází  k drobným  změnám  Školního vzdělávacího programu. Je to na základě revize RVP ZV , 

která je důsledkem celospolečenských změn.  Cílem revize je zejména modernizace obsahu vzdělávání v digitální 

oblasti tak, aby odpovídalo dynamice a potřebám 21. století. Na změny spojené s rozvojem digitální gramotnosti 

žáků navazují redukce učiva v jiných vzdělávacích oblastech. Jde o ty části učiva, které se pro velkou obtížnost 

vyučuje formálně a dále o učivo u kterého dochází k duplicitě v různých předmětech. Jak je zřejmé z veřejně 

dostupných informací, vzhledem k úsporným opatřením vlády se nyní budou řešit spíš úspory v rezortu, než 

vzdělávací dokumenty.  

Škola má vzdělávací program podle nových pravidel vypracován, k dispozici je na webových stránkách. 

Ad 6). V loňském školním roce jsme řešili způsob stravování žáků i zaměstnanců na odloučeném pracovišti Pod 

Hradem. Přesto, že Stravování Pod Hradem je pro nás dlouhodobým oříškem, podařilo se nám ve skromných 

podmínkách a s osobním nasazením zaměstnanců vybudovat  vlastní výdejnu dovážených obědů. S letošním školním 

rokem nás čeká další zkouška, a to dlouhodobá neprůjezdnost ulice z důvodu celkové rekonstrukce. Doprava do školy 

je více než komplikovaná.  

V uplynulém období nedošlo k personálním změnám, vyjma drobných organizačních přesunů.    

 

Ing. Vladimír Nosek……………………………………………………………………………………………… 

MUDr. Ludmila Plocková……………………………………………………………………………………….. 

Mgr. Martina Richterová…………………………………………………………………………………………… 

p. Blanka Bílková…………………………………………………………………………………………………….. 

Mgr. Zuzana Schonbauerová……………………………………………………………………………………. 

Zapsala Hana Hladovcová…………………………………………………………………………….. 

 

 


